
Zápis z jednání rady Sdružení obcí pro nakládání s odpady, 

IČO 46772707 se sídlem Želechovice čp. 48, 410 02 Lovosice 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Jednání dne 11. prosince 2024 od 8,30 hodin v zasedací místnosti provozní budovy na skládce 
Přítomni: dle prezenční listiny, která je přílohou zápisu 
Předsedající: Ing. Petr Medáček, předseda Rady 
Zapisovatel: Vacková Alena 
 
Program: 1) zahájení, kontrola usnesení 
                 2) hospodaření za období leden – listopad 2024 
                 3) příprava podmínek pro vyhlášení VŘ – „svoz DNO 2025 – 2027“ 
                 4) průzkum trhu – „samosvoz“  SKO 
                 5) informace – inventura majetku 
    6) rozhodnutí v působnosti valné hromady 

   7) různé, diskuze, závěr 
 

1)  a) Usnesení  : program byl schválen v předloženém návrhu 

hlasování:   pro:   7      proti:    0       zdržel se:   0                                  

Usnesení bylo schváleno 

      b) Předseda provedl kontrolu usnesení. Zástupce Lovosice p. Motl – požaduje opravu, na jednání Rady dne 
7. 11. 2024 byl přítomen.  Provedena kontrola s prezenční listinou. Připomínka oprávněná. Zápis ze dne 7. 11. 
2024 bude opraven.  

Bez dalších připomínek. 

Rada bere kontrolu usnesení na vědomí. 

hlasování:  pro:    7     proti:   0    zdržel  se:   0 

2) Hospodaření za období leden – listopad 2024 

Podklady pro tento bod byly zaslány s pozvánkou. Ekonomka p. Zubáková je nemocná. Komentáře se ujal 
předseda.  U příjmů vyhodnotil svoz nebezpečného dopadu.  Z důvodu nedostatku kapacity dodavatele není 
zatím dokončena plocha a boxy na recyklaci dřeva, ve výdajích proto nejsou dočerpány investiční výdaje na 
tuto akci. 

Návrh na usnesení: Rada bere na vědomí 

hlasování:    pro :   7    proti:   0    zdržel se:    0 

3) Příprava podmínek pro vyhlášení VŘ - svoz DNO 2025 – 2027: 

Svoz bude 2 x ročně, stanoviště 1 x členská obec (pokud si obec vyžádá další sběrné stanoviště, musí požádat 
nejpozději do 15. 1. 2025, stanoviště (km) navíc uhradí obec) 

Výzvu s usnesením členské schůze č. 35b/2/2024 poslat obcím do DS do konce roku 2024 

Vývoz sběrných dvorů ORP 6 x ročně 

Odpad bude vážen na místě sběru 



Sdružení uhradí 1,3 násobek členského příspěvku 

Návrh na usnesení: Rada Sdružení schvaluje podmínky vypsaného VŘ včetně vyzývacího dopisu na možnost 
svozu DNO z místních částí. Podmínky budou dle usnesení členské schůze č. 35/b/2/2024. 

hlasování:   pro:  7    proti:   0   zdržel se:  0 

Usnesení bylo schváleno 

4) Průzkum trhu – „samosvoz“  SKO 

Rada navrhne svazky obcí, kde „samosvoz“ již funguje, zjistí podmínky, ekonomiku a naplánuje cca 3 výjezdy 
na místo. 

Mgr. Panaš: nabízím možnost získání informací přes naše TS, jsou členy sdružení TS ČR. 

Rada bere na vědomí 

hlasování:   pro:  7   proti:   0   zdržel se:   0 

5) Inventury majetku za rok 2024 

Předseda komise p. Motl (Lovosice): fyzické inventury proběhly dne 10. 12. 2024, nebyly zjištěny žádné závady. 
Komise doporučuje vyřazení starého, poškozeného materiálu. Dále vypracování směrnice na zařazení nového 
majetku (Třebenice poskytnou vzor směrnice). Vhodné by bylo zajištění archivace písemností. 

Rada bere na vědomí. 

hlasování:  pro:   7   proti:   0   zdržel se:   0 

6)  Rozhodnutí v působnosti valné hromady 

Předsedkyně DR pí. Vacková informovala radu o výsledcích hospodaření s.r.o. za leden – listopad 2024. 
Z podkladů vyplývá, že i přes zvýšené prosincové náklady (ND pro oba drtiče, ND Doosan, opravy obou JCB, 
oprava AVIA před STK,  pneumatiky JCB a AVIA, vývoz skládkové vody) se rýsuje plusový výsledek hospodaření. 
V této souvislosti navrhla odměny pro jednatele ve výši 1,5násobku odměny za výkon funkce.      

Návrh na usnesení: Členové rady v působnosti valné hromady rozhodli o vyplacení věrnostní a stabilizační 
odměny ve výši 1,5násobku odměny za výkon funkce. 

hlasování:   pro:  7   proti:   0   zdržel se:   0 

7) Různé, diskuze: 

Mgr: Panaš: připomenout obcím zařazení sběru starého textilu do vyhlášek obcí 

Ing. Šenfeldr: Informoval, že v rámci Klubu malých obcí proběhne prezentace gasifikace pracovníky 
z vědeckého pracoviště v Dubí. Bylo by dobré zajistit návštěvu tohoto pracoviště i pro zástupce členských obcí 
na místě.  Navrhnout 2 termíny, zjistit, zda by byl zájem ze strany starostů, a pak pomoci s organizací. 

Předseda Sdružení ukončil jednání, poděkoval přítomným. 

Předseda Sdružení Ing. Petr Medáček:     
Zapsala Alena Vacková: 


